

THE FULLERTON

OCEAN PARK HOTEL

Oceanfront Escape Pass

海畔樂活套票

Luxuriate in the beautiful oceanfront oasis of tranquility away from the hustle of city life with a day pass offering great flexibility of your choice.

以單日套票靈活選擇享用酒店的休閒設施，在優美臨海的都市綠洲中享受遠離繁囂、恬靜慢活的一天。



The Pool & The Lagoon 泳池及嬉水池

Set on the third floor of the hotel, the 60-metre outdoor infinity pool offers a serene oasis to relax, swim and soak up the sun at the poolside cabanas surrounded by lush greenery.

60米長的室外無邊際泳池位於酒店三樓，特設池畔小亭讓客人在翠綠環繞的環境下盡情放鬆身心、游泳和享受日光浴。

Adult 成人

港幣HK\$600元 / 2 sessions 節

Children (aged 3 to 12)

小童 (3至12歲)

港幣HK\$300元 / 2 sessions 節

Children aged 12 or below must be accompanied by adult. Children must be aged 12 and above or at least 120cm tall to use the water slides
12歲或以下小童必須由成人陪同。
小童必須年滿12歲或身高至少120厘米方可使用滑梯。

The Gym 健身中心

Featuring state-of-the-art cardiovascular equipment, free weights, treadmills, strength equipment and stunning views of South China Sea, The Gym motivates and inspires you to be at your best.

健身中心擁有最先進的心血管訓練健身設施，包括自由重量器械、跑步機、力量訓練器材，運動的同時可飽覽南中國海的壯麗景色，激發您保持最佳狀態。

港幣HK\$400元

with 20% off on dining consumption
另享餐飲消費8折優惠

Open for guests aged 16 or above only, guests aged between 16 and 17 must be accompanied by adult.
僅開放予16歲或以上客人使用，
16至17歲的客人必須由成人陪同。

The Explorers 探險家

Situated on ground level of The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong, The Explorers is a 6,400-square-foot indoor kids' play zone featuring 7 unique padded play areas specially curated for kids aged 1 to 10.

探險家位於香港富麗敦海洋公園酒店地下，此室內兒童遊樂場佔地6,400平方英尺，設有7個專為1至10歲兒童特別設計的獨特軟墊遊樂區。

In-house guest 住客:

港幣HK\$100元 / session 節

(1 adult & 1 child 一位成人及一位小童)

Non-in-house guest 非住客:

港幣HK\$180元 / session 節

(1 adult & 1 child 一位成人及一位小童)

Additional HK\$60 per session per additional adult

額外成人每位每節另加港幣HK\$60元

Play area is for children aged 10 or below and under 142 cm in height only and must be accompanied by an adult. Children aged 1 or below are entitled to complimentary admission.
玩樂區只適合10歲及身高142厘米或以下小童入內玩耍，並須由一位成人陪同。
1歲或以下小童可免費入場。